
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 2. oktober 2019 stillet følgende 

spørgsmål nr. 5 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lars Boje Mathiesen (NB). 

 

Spørgsmål nr. 5:  

”Kan ministeren redegøre for, hvor i processen Danmark står i forhold til medicinsk 

cannabis samt redegøre for, om man ved forsøgsordningens start ikke har været be-

vidst om, hvad der skulle til f.eks. i forhold til certificeringskrav.” 

 

Svar: 

Jeg henviser til min besvarelse af SUU alm. del spørgsmål nr. 4 og nr. 294. 
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